
Zápis z 18. řádného zasedání AS FEL 
konaného 10.X.2008 od 9 hodin 

Přítomní zaměstnanci: Boreš, Lev, Fuka, Novák, Hoffmann, Pěchouček, Pravda, Kolář, Skalický 

Přítomní studenti: Butta, Dobiáš, Bujaček, Kubínyi, Kroupa, Ježdík, Sláma, Žáková 

Hosté: Ivan Jelínek, Pavel Mindl, Zbyněk  Škvor, Boris Šimák 

1. Schválení programu 
1. Schválení programu 18. řádného zasedání AS FEL 
2. Volba předsedy AS FEL 
3. Schválení zápisu 17. řádného zasedání AS FEL 
4. Doplnění AS FEL o náhradníka za R. Černocha 
5. Doplnění stavu komise KOPR 
6. Návrh na zrušení komise pro volbu děkana a studentské komise 
7. Schválení návrhu zprávy o hospodaření FEL za rok 2007 
8. Schválení návrhu výroční zprávy FEL za rok 2007 
9. Schválení statutu ČVUT FEL a Organizačního řádu 
10. Různé: 

•  Nový systém klasifikace na ČVUT 
• Nový model podmínek přijímacího řízení 

11.  Datum zasedání 
 
Návrh schválen hlasováním:  11 / 0 / 0        (čas 0.04:16) 

2. Volba předsedy AS FEL 
Michal Pěchouček navrhl Petra Boreše na předsedu AS FEL 

Volební komise pro volbu předsedy - Lev, Pěchouček, Pravda 
Komise schválena hlasování:   9 / 0 / 3        
 
Hlasování o kandidátovi na předsedu AS FEL proběhlo tajně. 
Výsledky hlasování:  13 / 2 / 1        (čas 1.00:30) 
Novým předsedou AS FEL byl zvolen Petr Boreš.  

3. Schválení zápisu 17. řádného zasedání AS FEL 
Petr Boreš navrhl hlasovat o přesunutí schválení zápisu z 17. řádného zasedání na příští zasedání  
AS FEL. 
 
Návrh schválen hlasováním:  12 / 0 / 2       (čas 0.11:40) 
 



4. Doplnění AS FEL o náhradníka za R. Černocha 
Tajemník M. Kubínyi informoval AS FEL, že první náhradník J. Hlaváček nepřijal členství v AS FEL 
vzhledem k dlouhodobému pobytu v zahraničí. Druhým náhradníkem v pořadí byl Tomáš Kroupa, 
který členství přijal a byl oficiálně uvítán na jednání AS FEL jako člen.    (čas 0.12:00) 

5. Doplnění stavu komise KOPR 
Na základě předběžného jednání byl podán návrh na doplnění komise o K. Bujačka a J. Slámu. 
K návrhu nebyly žádné námitky, funkci mluvčího komise přijal K. Bujaček.  (čas 0.18:30) 

6. Návrh na zrušení komise pro volbu děkana a studentské komise 
K návrhu na zrušení komise pro volbu děkana nebyly žádné připomínky. V rámci diskuze bylo 
konstatováno, že vzhledem k aktivnímu zapojení studentů v rámci zbylých komisí není nutné mít 
zvláštní studentskou komisi. Na základě jednání byly obě komise zrušeny.  (čas 0.19:30) 

7. Schválení návrhu zprávy o hospodaření FEL za rok 2007 
K podrobnému projednání této zprávy došlo na předchozím jednání AS FEL, kde nebylo dosaženo 
potřebné kvorum pro hlasování. Na dnešním zasedání nebyly předloženy žádné připomínky a zpráva 
byla schválena. 

Návrh schválen hlasováním:   11 / 0 / 5      (čas 1.08:00) 

8. Schválení návrhu výroční zprávy FEL za rok 2007    
 Po krátké diskuzi dospěl AS FEL k následujícímu usnesení. 

18/1  AS FEL schvaluje po obsahové stránce Výroční zprávu FEL za rok 2007 a pověřuje senátora 
Nováka, aby ve spolupráci s proděkanem zajistil zapracování připomínek, které byly vzneseny 
členy AS FEL ke grafické podobě zprávy, do finální verze zprávy určené ke zveřejnění. 

 
Návrh schválen hlasováním: 14 / 0 / 2      (čas 1.00:30) 

9. Schválení statutu ČVUT FEL a Organizačního řádu  
Proti dříve projednávané a schválené variantě statutu byl upraven Článek 3 – Přístup k informacím 
(harmonizace s příkazem rektora ČVUT). V Článku 2 Organizačního řádu byly doplněny další jazykové 
mutace názvu fakulty. Organizační řád byl dále doplněn o přehled pracovišť FEL. Hlasování o statutu 
ČVUT FEL a Organizačním řádu proběhlo tajně.  
 
Dokumenty nebyly schváleny potřebnou 3/5 většinou při poměru hlasování:   12 / 2 / 2 + 1 neplatný 
hlas           (čas 1.37:00) 

10. Různé 
Proděkan Jelínek podal informaci o novém Studijním a zkušebním řádu studentů ČVUT.  V následující 
diskuzi byl vysloven podiv nad způsobem přijetí této normy a chybějícími prováděcími pokyny 
v okamžiku nabytí platnosti.          (čas 0.39:00) 



 
Vedoucí PR oddělení paní Weiserová prezentovala projekt, v rámci kterého byl studentům prvého 
ročníku předán diář studenta ČVUT FEL při imatrikulaci. Diář informuje studenta o harmonogramu  
a organizaci studia. Diář vznikl díky podpoře spolupracujících firem.   (čas 0.59:25) 
 
Děkan informoval AS FEL o některých událostech na akademické půdě fakulty.   (čas 1.17:00) 
K 1.9.2008 byli jmenování vedoucími kateder 

prof. Ing. Jiří Žára, CSc. vedoucí Katedry počítačové grafiky a interakce, 
doc. Ing. Miroslav Šnorek, CSc. vedoucí Katedry počítačů.   

Informoval o:  
průběhu bakalářských státních závěrečných zkoušek 
stavu přípravy akreditace nových programů 
zahájení výuky v Sezimově Ústí 
úvahách o dalších možnostech výuky v regionech 

 
Doc. Kolář diskutoval obsazení místa vedoucího na katedře informatiky. Výběrové řízení je v přípravě. 
Doc. Kolář vznesl dotaz k rozšíření oborové rady doktorského programu Informatika a výpočetní 
technika.           (čas 1.24:00) 
 
Senátor Jan Sláma vznesl dotaz na změny informací o zajištění výuky v průběhu rektorského volna 
dne 8. 10. 2008. Proděkan Jelínek vysvětlil, že počáteční informace vzešly z rady proděkanů a finální 
verze byla bezprostřední reakcí na dopis rektora ČVUT.     (čas 1.47:15) 
 
Senátor Sláma upozornil na opět zatékající svody v halových laboratořích, a to po nedávno provedené 
opravě. Proděkan Mindl konstatoval, že TPO řeší reklamaci opravy.   (čas 2.23:10) 
 
Proděkan Škvor informoval o mailové konferenci k výsledkům VVČ. Dále představil nové znění 
Směrnice děkana pro ohodnocení publikační činnosti kredity v doktorském studiu na ČVUT FEL  
a Směrnice děkana pro obhajoby disertačních prací na FEL. V diskuzi žádal senátor Pěchouček  
o zpracování stručného návrhu i pro zahraniční oponenty v anglickém jazyce. Proděkan Škvor přislíbil, 
že pokud nebude vydán nadřazený metodický pokyn ČVUT do konce roku, tak bude tento návrh 
vypracován na základě předloženého materiálu.      (čas 2.26:00) 
 
Proděkan Jelínek seznámil AS FEL s návrhem nových podmínek přijímacích zkoušek na ČVUT FEL. 
Z jednání vyplynulo, že tento koncept potřebuje být podroben konstruktivní diskuzi a analýze 
proveditelnosti. Senátor Pravda byl delegován zástupcem AS FEL pro tento proces. (čas 1.50:20) 
 
Předseda Boreš tlumočil připomínky studentů k předmětu X33RIP, které byly diskutovány i na fóru 
v minulém roce a nedošlo k nápravě. Senátor Pěchouček se nabídl, že situaci prověří.  (čas 2.24:40) 

11. Datum příštího zasedání 
Příští zasedání AS FEL bude 7.11.2008 
 
Návrh schválen hlasováním: 13 / 0 / 4         (čas 1.38:20) 
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